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Mötet hölls i Kommunhuset Markaryd, Sunnerbosalen tisdagen den 25 april 2023,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
Mortaza Hassani Strömsnässkolan 
Albaraa Alzaraa Strömsnässkolan 
Ream Alshaman Strömsnässkolan 
Alice Kristensson Markaryds skola 
Vincent Ellehamn Markaryds skola 
Anton Wombell Markaryds skola 
Marie Borglin  KCM 
Ester Bukuru  KCM 

 Enaas Alissa Alkadro KCM 
 Maria Svensson Lundin UKN t.o.m. 18.00. 
 Alladin Almakmal UKN 
 Arne Lindman  Ungdomssamordnare 
  
 

Återbud var lämnat från Moises Butoyi och Robin Hansen. 
  
  

Dagordning 

 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Fyllnadsval av ambassadör från Markaryds skola. 
§7 Busstider Länstrafiken 
§8 Biblioteksfrågor 
§9 Multiarena på Markaryds skola (se bifogad skiss) 
§10 Barnets bästa gäller  
§11 Skolmaten. 
§12 Elevrådsfrågor 
§13 Rapport från UKN 
§14 Instagram konto 
§15 Inför nästa möte 

 §16 Övriga frågor. 
§17 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan.. 
 

 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning. §13 tidigarelades dock eftersom Mia var 
tvungen att avvika tidigare från mötet 

 

§4. 

Val av justerare. 
Ester Bukuru utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Samtliga punkter som togs upp i förra protokollet återkommer på dagens dagordning. Därmed 
lades förra mötets protokoll till handlingarna. 
 

§6. 

Fyllnadsval av ambassadör från Markaryds skola. 
Eftersom Erik Schaller har hoppat av från Ungdomsinskottet har elevrådet på Markaryds skola 
utsett Anton Wombell till ersättare. Anton valdes härmed in i Ungdomsinskottet som ersättare 
från Markaryds skola. 
 

§7. 

Busstider Länstrafiken. 
Vice ordförande i Trafiknämnden Region Kronoberg, Joakim Pohlman besökte 
Ungdomsinskottet vid förra mötet. Joakim bad UI att teckna ner vad de hade för önskemål om 
ändringar i busstidtabellerna och återkomma till honom med ett direkt förslag. 
Förslaget från Ungdomsinskottet lyder enligt följande: 
UI önskar en tidig buss på lördagar, ca kl. 06,30 från Strömsnäsbruk samt bussar från Markaryd 
ca kl. 16,00 och ca kl. 23,15. Lördagsbussarna motiveras med att de som bor i Strömsnäsbruk ska 
ha möjlighet att använda sig av tåg från Markaryd för vidare färd söderut. 
Vidare önskar UI fler avgångar mellan Strömsnäsbruk och Markaryd på lördagar och söndagar. 
Förslagsvis ca var tredje timme. 
Arne ombesörjer att förslaget når Joakim snarast. 
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§8. 

Biblioteksfrågor. 
Biblioteksutvecklare Thomas Wiking besökte UI vid förra mötet med anledning av den 
biblioteksplan som är på gång att utformas. Thomas önskade en vidareutveckling på förslaget han 
fick in som löd: Något som lockar ungdomar till biblioteket. 
UI delades in i två grupper och de konkreta förslag som framkom var följande: 
Fika, typ café. Fler sittplatser. Temakvällar. Bokklubb. Rollspel. Pluggkväll. Läsutmaningar. 
Bakkväll. Musik quiz. Samarbete med Reality Park. 
Förslagen lämnas över till Thomas Wiking. 
 

§9 

Multiarena på Markaryds skola. 
En ny multiarena är planerat att byggas vid Markaryds skola. Frågan som var ställd från rektor Per 
Sköld var om man önskade en stor arena eller två mindre. Tanken med förslaget på två mindre är 
att man vintertid kan dela upp fri skridskoåkning och ishockey på två skilda platser. 
Ungdomsinskottet var eniga om att alternativet med två mindre arenor var det bästa.  
 

§10. 

Barnets bästa gäller. 
Under denna punkt bröts de vanliga mötesförhandlingarna av och istället ägnade gruppen sig åt 
ett antal diskussionsfrågor. Ungdomarna hade att ta ställning i ett antal frågor och därefter 
motivera sitt ställningstagande. Alltid lika populärt inslag på UI-mötena. 

 

§11. 

Skolmaten 
Kostchefen har besökt UKN och är villig att komma även till Ungdomsinskottet för att diskutera 
skolmatsfrågan direkt med ungdomarna. En inbjudan kommer att gå ut till henne snarast möjligt. 
Frågan är bara om vi hinner med det denna termin eftersom det bara återstår ett möte och det är 
fulltecknat av externa gäster. 
Ungdomarna önskade sig även någon form av enkätundersökning innan för att ha mer underlag 
för en diskussion. 
Frågan om varför soppa alltid serveras på fredagar kom också upp och Alladin påpekade att 
denna diskussion hade även förts på ett Kommunfullmäktigemöte den 27 februari 2023. Arne 
plockar fram resultatet av denna diskussion till kommande möte. 
 

§12 

Elevrådsfrågor 
Som det bestämdes på förra mötet har Arne gått ut till rektorerna med en förfrågan om hur man 
ställer sig till det förslag på gemensamma rutiner för elevråd i kommunen som Ungdomsinskottet 
har arbetat fram. Svar har endast inkommit från KCM. Detsamma gäller för frågan om 
gemensamma friluftsdagar för Strömsnässkolan och Markaryds skola. 
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§13. 

Rapport från UKN 
Mia rapporterar att man haft besök på UKN av kostchefen Eva Nicklasson. Hon berättade att 
det äts bra på skolorna. Svårt att göra extra temaveckor och dyl. på Strömsnässkolan på grund av 
små lokaler. 
UKN har beslutat att ge bidrag till luncherna på Sportscamp, precis som tidigare år.  
Man har diskuterat mycket om taxor och avgifter på Kulturskolan. Kanske blir det aktuellt att 
höja åldersgränsen för när man räknas som vuxen i detta sammanhang. 
Det är klart med vilken arkitektfirma som får uppdraget att rita den nya skolan i Strömsnäsbruk. 

 

§14. 

Instagramkonto 
Marie tog en del bilder som kommer att läggas ut på kontot tillsammans med lite information. 
 

§15. 

Inför nästa möte. 
På nästa möte som är den 23 maj kommer vi få besök av personal från Region Kronoberg som 
kommer att jobba med en länsgemensam regional utvecklingsstratergi (RUS). Mötet kommer till 
största delen att ägnas åt detta ämne. 
 

§16. 

Övriga frågor. 
Inga övriga frågor framkom. 
 

§14. 

Mötet avslutas. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

 
 
…………………………………………………………………………….. 
Marie Borglin    Ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Ester Bukuru    justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


